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KOMISJA OPINIUJE 

Podczas posiedzenia Komisji Budżetowej radni opiniowali projekty 

uchwał. Między innymi w sprawie przyznania środków na renowację 

grobów na cmentarzach Rakowickim i Podgórskim, a także w sprawie 

rozłożenia na raty zobowiązań spółki „Chojnice”.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży 

lokalu mieszkalnego nr 11 położonego w budynku nr 3 na os. Centrum C w 

Krakowie (druk nr 1568).  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał w sprawie wyrażenia zgody 

na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży 

lokalu mieszkalnego wg druków nr: 1569, 1570, 1571, 1578, 1579, 1580. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

nr LXXX/1225/13 z dnia 28 sierpnia 2013 r. w sprawie określenia w roku 2013 

stawki dotacji przedmiotowej dla Zarządu Cmentarzy Komunalnych w Krakowie 

na konserwację grobowców i pomników nagrobnych na Cmentarzu Rakowickim 

i Starym Cmentarzu Podgórskim, realizację zadań z zakresu grobownictwa 

wojennego na terenie Gminy Miejskiej Kraków oraz rekonstrukcję nagrobków 

żołnierzy polskich na Cmentarzu Rakowickim przy ul. Prandoty wg protokołu 

typowania. Zanim doszło do opiniowania radny Paweł Węgrzyn zapytał ile 

grobów zostało już zidentyfikowanych i odtworzonych. Okazało się, że około 50 

procent. Mniej więcej drugie tyle czeka na prace identyfikacyjne i 

konserwatorskie. 

D    AKTUALNOŚCI: 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał w sprawie zmian w budżecie 

Miasta Krakowa na rok 2013 wg druków nr: 1584, 1585, 1586, 1587. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia 

miesięcznej kwoty dotacji na działalność Centrum Integracji Społecznej w 2014 

roku. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji 

miejskiej instytucji kultury na realizację zadania uznanego przez dzielnicę za 

priorytetowe.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

nr LXX/1013/13 Rady Miasta Krakowa z dnia 27 marca 2013 r. w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Krakowa (z późn. zm.) - druk nr 

1590.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie kierunków 

działania Rady Miasta Krakowa w przedmiocie udzielania ulgi w spłacie 

należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny Przedsiębiorstwu 

Transportu Samochodowego Spółka Akcyjna i Przedsiębiorstwu Komunikacji 

Samochodowej Chojnice sp. z o.o. (druk nr 1591). W tym wypadku chodzi o 

spółkę, która winna jest miastu pieniądze. Przedstawiciele spółki Chojnice 

proszę miasto o rozłożenie długu na raty i umorzenie im 15 procent 

zobowiązań. Podjęta, pozytywna opinia otwiera spółce furtkę i przybliża do 

takiej możliwości, choć trzeba zaznaczyć, że chodzi o uchwałę kierunkową, 

która nie zobowiązuje Prezydenta do podjęcia działań.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdów oraz wysokości 

kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu (druk nr 

1592).  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

przez Radę Miasta Krakowa na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej 

kwoty bonifikaty udzielonej na zakup lokalu mieszkalnego zbytego przez Gminę 

Miejską Kraków z zastosowaniem bonifikaty. (BS) 
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WAŻNE ZMIANY W PROJEKCIE UCHWAŁY 

Komisja Edukacji przygotowała projekt uchwały zmieniający uchwałę 

dotyczącą kierunków działania Prezydenta w sprawie pozytywnego 

programu zmian krakowskiej edukacji na lata 2013-2014. Poza tym 

radni opiniowali projekty uchwał.  

Na wcześniejszym posiedzeniu, 19 listopada, Komisja Edukacji po zapoznaniu 

się z informacją Prezydenta z realizacji uchwały dotyczącej kierunków działania 

Prezydenta w sprawie pozytywnego programu zmian krakowskiej edukacji na 

lata 2013-2014, przyjęła wniosek o przygotowaniu projektu uchwały 

zmieniającego okres sprawozdawczy na dłuższy. W ocenie komisji 

przedstawione informacje kwartalne obejmowały zbyt krótki okres 

sprawozdawczy, co utrudniało właściwą analizę przedstawianych danych oraz 

działań podejmowanych przez Wydział Edukacji, w związku z realizacją 

uchwały. Ustalono, iż Prezydent Miasta Krakowa będzie co pół roku informował 

Radę o działaniach podejmowanych w związku z uchwałą. Terminy to: 31 

stycznia za drugie półrocze poprzedniego roku kalendarzowego oraz 31 lipca za 

pierwsze półrocze danego roku kalendarzowego.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała następujące projekty uchwał: w  sprawie 

zmiany uchwały nr LXX/1013/13 Rady Miasta Krakowa z 27 marca 2013 r. w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Krakowa (z późn. zm.), druk 

nr 1562; w sprawie zmiany uchwały nr LXXVI/1120/13 Rady Miasta Krakowa z 

12 czerwca 2013 r. w sprawie kierunków działania Prezydenta w sprawie 

pozytywnego programu zmian Krakowskiej edukacji na lata 2013-2014, według 

druku nr 1577 oraz projekt Budżetu Miasta Krakowa na 2014 rok, w zakresie 

merytorycznego działania komisji, druk nr 1561. (BS) 

O DZIELNICACH I ICH NOWYCH STATUTACH 

Komisja ds. Reformy Ustroju Samorządowego, Współpracy i Dialogu 

Społecznego jak zwykle zajmowała się statutami Dzielnic Miasta 

Krakowa.   

https://www.bip.krakow.pl/?dok_id=29973&sub=komisja&query=id%3D1104
https://www.bip.krakow.pl/?dok_id=29973&sub=komisja&query=id%3D1104
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Przedstawiciele Wydziału Geodezji zaprezentowali radnym mapę dotyczącą 

granic dzielnic w nowych statutach.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

nr LXX/1013/13 Rady Miasta Krakowa z 27 marca 2013 r. w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Krakowa. Pozytywnie również 

zaopiniowano, pod warunkiem przyjęcia poprawek radnej Magdaleny Bassary, 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Miejskiej 

Kraków z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 

ust. 3 ustawy z 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na rok 2014. Radni pozytywnie zaopiniowali projekt Budżetu 

Miasta Krakowa na rok 2014. (BS) 

RADNI INTERPELOWALI 

Niektóre spośród interpelacji radnych zgłoszonych podczas 92. sesji 4 

grudnia. 

Małgorzata Jantos, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Krakowa pytała o 

postawę magistratu wobec budowy pomnika Armii Krajowej. Koszt budowy to 

ponad 1 mln 600 tys. zł. Światowemu Związkowi Żołnierzy Armii Krajowej 

udało się zebrać na ten cel ok. 60 tys. złotych. Druga interpelacja 

wiceprzewodniczącej dotyczyła kosztów przygotowań do zabawy sylwestrowej 

na Rynku Głównym. – Kiedy otrzymuję informacje, że brakuje pieniędzy na 

budżet obywatelski, rekultywację Parku Lotników i inne cele, jestem 

zbulwersowana ponoszeniem takich wydatków na organizację sylwestra. 

Mirosław Gilarski zwrócił się o wyjaśnienie pytań przekazanych mu przez 

rodziców dzieci uczęszczających na zajęcia w Centrum Młodzieży im. dr. 

Henryka Jordana. Pytał także o finansowe aspekty budowy centrum 

kongresowego (koszt materiałów i perspektywy ekonomiczne w odniesieniu do 

kosztów ponoszonych przy eksploatacji stadionu Wisły i budowy centrum 

obsługi inwestora).  
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Krzysztof Durek pytał o samowolę budowlaną przy ul. Prądnickiej, w 

okolicach Szpitala Miejskiego Specjalistycznego im. Gabriela Narutowicza. – 

Tam pali się śmieci i plastik. Widzą i czują to mieszkańcy Krakowa, którym 

tłumaczymy, że powinni ogrzewać swoje domy w sposób ekologiczny.  

W sprawie ogrzewania interpelował również Stanisław Rachwał.  

– Mieszkańcy ul. Fałata od lat starają się o podłączenie do sieci ciepłowniczej i 

usunięcie starych pieców. Czy jest to technicznie możliwe i czy starania 

mieszkańców zakończą się sukcesem? – pytał radny.  

Edward Porębski złożył dwie interpelacje dotyczące wysypiska w Baryczy 

oraz zaapelował o objęcie utrzymaniem zimowym ulic Jarockiego i Geologów. 

(JB) 

PUNKT INFORMACYJNO-DORADCZY I KARTA RODZINNA 

Do Rady Miasta Krakowa wpłynęły projekty uchwał autorstwa grupy 

radnych. 

Pierwszy z nich dotyczy powołania Punktu Informacyjno-Doradczego w 

Urzędzie Miasta Krakowa w kontekście wdrażanych uchwał i przepisów 

związanych z dopłatami do ogrzewania, wymianą palenisk, programów 

pomocowych i osłonowych, możliwości pozyskiwania środków z Unii 

Europejskiej, podłączenia do miejskiej sieci ciepłowniczej. – Współpraca z 

mieszkańcami, organizacjami pozarządowymi musi opierać się na rzetelnej 

informacji oraz pomocy ze strony miasta. Punkt miałby za zadanie prowadzenie 

i koordynację działań promocyjnych, edukacyjnych i doradczych, w tym 

rozpatrywanie i przyjmowanie wniosków beneficjentów pomocy. Projekt 

uchwały procedowany będzie w trybie jednego czytania. Referować go będzie 

radny Paweł Ścigalski. 

Projekt uchwały: 

https://www.bip.krakow.pl/_inc/rada/posiedzenia/show_pdfdoc.php

?id=70504 

https://www.bip.krakow.pl/_inc/rada/posiedzenia/show_pdfdoc.php?id=70504
https://www.bip.krakow.pl/_inc/rada/posiedzenia/show_pdfdoc.php?id=70504
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Drugi z projektów dotyczy zmiany zasad działania Krakowskiej Karty Rodzinnej. 

Obecnie o kartę mogą ubiegać się rodziny wielodzietne z czwórką dzieci. Radni 

sugerują, aby były to rodziny z trójką (i więcej) dzieci. Radni powołują się na 

przykłady z wielu innych miast w Polsce, gdzie Karta Dużej rodziny jest 

przyznawana rodzinom z trójką i więcej dzieci. Projekt uchwały procedowany 

będzie w trybie jednego czytania. Referować go będzie radny Stanisław 

Rachwał. 

Projekt uchwały: 

https://www.bip.krakow.pl/_inc/rada/posiedzenia/show_pdfdoc.php

?id=70468 

(MB) 

BY ZŁOCIEŃ PRZESTAŁ BYĆ WYSPĄ 

Na posiedzeniu Komisji Infrastruktury RMK rozsypał się worek  

z opiniami. Posiedzenie zdominował jednak temat komunikacji osiedla 

Złocień z resztą miasta i braku bezpiecznych dróg dojazdowych w tym 

dynamicznie rozrastającym się rejonie.  

Pozytywne opinie zyskał projekt Budżetu Miasta Krakowa na rok 2014 (w 

zakresie dotyczącym komisji) oraz projekty: w sprawie wprowadzenia 

wymagań uprawniających do wykonywania transportu drogowego taksówką, w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Krakowa (w zakresie prac 

komisji) oraz uchwały w sprawie ustalenia kierunków działania dla Prezydenta 

Miasta Krakowa dot. opracowania programu poprawy stanu bezpieczeństwa 

przejść dla pieszych znajdujących się w rejonach bezpośrednio sąsiadujących z 

placówkami oświatowymi. Ostatni z projektów dotyczy aż 170 przejść pod 

budynkami, z których spora część wymaga zmian i udogodnień, by podnieść 

poziom bezpieczeństwa uczniów.  

Osiedle Złocień to jedna z „najmłodszych” (pod względem daty budowy i 

średniej wieku mieszkańców) i najszybciej rozwijających się „sypialni” 

Krakowa. Z inicjatywy radnego Marcina Szymańskiego na posiedzeniu znaleźli 

https://www.bip.krakow.pl/_inc/rada/posiedzenia/show_pdfdoc.php?id=70468
https://www.bip.krakow.pl/_inc/rada/posiedzenia/show_pdfdoc.php?id=70468
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się przedstawiciele lokalnej społeczności, którzy opowiedzieli członkom komisji 

o gehennie codziennego korzystania z ul. Agatowej – jedynej drogi do osiedla. 

– Agatowa była kiedyś polną drogą, później ją wyasfaltowano dokładnie wedle 

starego śladu i do tej pory nic się nie zmieniło – nie ma chodnika, pobocza, 

odwodnienia. Podczas powodzi w 2010 r. osiedle stało się odciętą od świata 

wyspą – przypominał Tomasz Kropiowski, radny Dzielnicy XII Bieżanów-

Prokocim. Problemy referowała też Barbara Grzesiak ze wspólnoty 

mieszkaniowej. – W tej chwili na os. Złocień mieszka 6 tys. osób. To w 

znacznej części młode rodziny z dziećmi. Od 2010 r. walczymy o modernizację 

drogi. Rada dzielnicy nie dysponuje odpowiednimi finansami na tak dużą 

inwestycję i odsyła nas do miasta, które z kolei każe szukać środków w 

dzielnicy. 

Sprawa wywołała żywiołową dyskusję. – W Krakowie jest wiele takich ulic, w 

tym Królowej Jadwigi, jedyna droga prowadząca wprost do lotniska. Od ośmiu 

lat walczę o jej remont – mówił Andrzej Hawranek. Teodozja Maliszewska 

zwróciła uwagę na odpowiedzialność deweloperów. – Budują osiedla nie 

troszcząc się o komfort ich użytkowników, mogę wyliczyć wiele takich 

przykładów. – Sprawa wymaga rozwiązań systemowych, potrzebne są 

rozwiązania w skali miasta. Wszystkie strony w tej dyskusji mówią prawdę – 

kwitował Grzegorz Stawowy – i przypomnę, że okolice Przewozu niemal w 

całości pokryte są wuzetkami.  

Przy okazji dyskusji nad problemami ul. Agatowej złożono propozycję 

zapraszania na posiedzenia reprezentantów mieszkańców okolic borykających 

się z podobnymi trudnościami.  (JB) 

MONTE CASSINO-KONOPNICKIEJ. JAK WYSOKO? 

Okolice „bramy Krakowa” - rejon ulic Konopnickiej i  Monte Cassino 

były tematem dyskusji radnych, mieszkańców i urzędników podczas 

posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska. 

Oprócz tego wydano pozytywną opinię dla projektu budżetu Miasta Krakowa na 

rok 2014 w zakresie merytorycznego działania komisji oraz w sprawie 
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Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Krakowa i Programu ochrony 

środowiska przed hałasem dla Miasta Krakowa na lata 2014-2018.  

Dyskusja nad projektem uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Monte Cassino-Konopnickiej” 

wywołała dyskusję i szereg pytań. – Musimy chronić porządek przy ul. 

Konopnickiej, chronić ład przestrzenny w całej okolicy – mówiła Elżbieta 

Koterba, Zastępca Prezydenta ds. Rozwoju Miasta Krakowa. Radni pytali o  

okoliczne budowy, wpływ Centrum Konferencyjnego ICE Kraków na okolicę i 

tereny zielone. Polemizowali ze sobą właściciele parceli w tej okolicy, których 

interesy w kwestii zabudowy są rozbieżne. Komisja wydała pozytywną opinię. 

(JB) 

BUDŻET I PROFILAKTYKA 

Trwa „sezon budżetowy”. Komisja Rodziny i Polityki Społecznej tak jak 

wszystkie inne opiniowała projekt budżetu Krakowa na rok 2014 r. w 

zakresie dotyczącym swoich prac. Wydano pozytywną opinię.  

Podobnie rzecz się miała z projektem zmian w  uchwale z marca 2013 r. w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Krakowa. Zainteresowanie i 

dyskusję przekraczającą wąskie ramy projektu uchwały wywołało opiniowanie 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2014. O narastających 

problemach z alkoholem, narkotykami i wykluczeniem społecznym, które 

często dziedziczy się z pokolenia na pokolenia mówiła radna Anna Prokop-

Staszecka, z zawodu lekarz, dyrektor Szpitala Specjalistycznego im. Jana Pawła 

II. - Często trafiają do nas bezdomni. Ostatnio leczyliśmy kobietę, która jest 

osobą bezdomną i bezrobotną już w trzecim pokoleniu. Jestem bardzo 

zaniepokojona tym stanem rzeczy, mam wrażenie, ze sytuacja ciągle się 

pogarsza. Radna pytała także o skalę i zagrożenie wykorzystywaniem 

syntetycznych środków psychodelicznych, tzw. dopalaczy.  

– Problem ucichł i zniknął z „powierzchni ziemi”, ale trzeba pamiętać, że ci 

którzy walczą z narkotykami zawsze są o krok za ich producentami i 

dystrybutorami – przyznawał Adam Chrapisiński, dyrektor Miejskiego Centrum 
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Przeciwdziałania Uzależnieniom. Mówiono także o innych problemach 

bezdomności, bezrobocia i wynikających z nich zagrożeniach, zwłaszcza dla 

młodzieży. 

Projekt Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2014 także otrzymał 

pozytywną opinię komisji. (JB) 

 

KULTURALNIE O FINANSACH 

Radni z komisji kultury spotkają się w czwartek o godz. 14:30 w Sali 

303 by porozmawiać o finansach. 

W programie posiedzenia komisji znalazło się opiniowanie projektów uchwał w 

sprawie budżetu Miasta Krakowa na rok 2014 oraz zmiany uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Krakowa. 

 

MIEJSKI CZYTNIK JAKOŚCI POWIETRZA 

Członkowie Komisji Ekologii i Ochrony Powietrza spotkają się na 

wyjazdowym posiedzeniu, które odbędzie się 5 grudnia, w czwartek o 

godz. 15 w obiekcie firmy Hi-Flyer na Bulwarze Wołyńskim. 

Radni zapoznają się z projektem wykorzystania balonu przy rondzie 

Grunwaldzkim w kontekście zainstalowania czaszy, będącej równocześnie 

"Miejskim Czytnikiem" jakości powietrza. Radni zaopiniują też projekt uchwały 

w sprawie zmiany uchwały nr LXX/1013/13 Rady Miasta Krakowa z 27 marca 

2013 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Krakowa, 

zaopiniują też projekt uchwały w sprawie budżetu miasta Krakowa na rok 

2014. 

OPINIOWANIE BUDŻETU, PROGNOZY I PROGRAMU 

Członkowie Komisji Zdrowia i Profilaktyki oraz Uzdrowiskowej 

spotkają się 5 grudnia, w czwartek o godz. 16 w Sali Portretowej. 

POSIEDZENIA KOMISJI RMK 5 GRUDNIA - CZWARTEK 
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Radni opiniować będą projekt budżetu miasta Krakowa na rok 2014 w zakresie 

merytorycznego działania Komisji. Zaopiniują też projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały nr LXX/1013/13 Rady Miasta Krakowa z 27 marca 2013 r.  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Krakowa oraz projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2014. 

Bieżący plan posiedzeń komisji: 

https://www.bip.krakow.pl/?bip_id=1&dok_id=29975&sub=biezacy_plan 

 

BOGUSŁAW KOŚMIDER PRZEWODNICZĄCY RADY MIASTA KRAKOWA 

godz. 16.30 -  debata "Więcej edukacji finansowej społeczeństwa", Uniwersytet 

Ekonomiczny (zaproszenie: Fundacja Think, Fundacja Kroneberga  oraz AEGEE)  

godz. 18 - posiedzenie Rady Parafialnej, ul. Mikołajska 28 (zaproszenie: Parafia 

Wniebowzięcia NMP) 

 

Adam Kalita – godz. 11.00, biuro poselskie Ryszarda Terleckiego, ul. Szewska 

27 – II piętro 

UMÓW SIĘ Z RADNYM 

Spotkania z mieszkańcami – oprócz podanych terminów - odbywają się 

również po wcześniejszym, telefonicznym lub mailowym ustaleniu 

terminu i miejsca. Poniżej numery telefonów i adresy mailowe radnych 

miasta Krakowa: 

Magdalena Bassara – tel. 608-680-345 

Jerzy Fedorowicz – tel. 604-199-430, miejsce spotkania: Urząd Miasta 

Krakowa, Plac Wszystkich Świętych 3-4, klatka F, III p. pok. 305 

KALENDARIUM RADY MIASTA KRAKOWA: 5 GRUDNIA - CZWARTEK 

 

 

 

 

 

 DYŻURY RADNYCH MIASTA KRAKOWA – 5 GRUDNIA - CZWARTEK 

 

 

 

 

https://www.bip.krakow.pl/?bip_id=1&dok_id=29975&sub=biezacy_plan
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Bartłomiej Garda – tel. 12 648-96-18 

Mirosław Gilarski – tel. 502-174-104 

Andrzej Hawranek – tel. 507-315-066 

Marek Hohenauer – tel. 12 648-96-18 

Dominik Jaśkowiec – tel. 606-883-497, e-mail: dominikjaskowiec@interia.pl 

Rafał Komarewicz – e-mail: rafal.komarewicz@rmk.krakow.pl, tel. 519-537-

120, miejsce spotkania: Urząd Miasta Krakowa, Plac Wszystkich Świętych 3-4, 

Klatka F, III p. pok. 340 

Józef Pilch – tel. 601-573-155 

Edward Porębski – tel. 12 644-78-40 

Bogdan Smok – tel. 604-228-830, e-mail: biuro@bogdansmok.pl 

Jerzy Woźniakiewicz – tel. 12-647-15-66 

Dyżury są na bieżąco aktualizowane. Serdecznie zapraszamy na stronę Rady 

Miasta Krakowa w BIP: http://www.bip.krakow.pl/?bip_id=1&mmi=11955. 

 

HARMONOGRAM SESJI RADY MIASTA KRAKOWA W 2013 ROKU:

• 11 grudnia, godz. 12 – uroczysta sesja RMK z okazji wręczenia tytułu 

Honorowego Obywatela Stołecznego Królewskiego Miasta Krakowa profesorowi 

Władysławowi Stróżewskiemu 

• 18 grudnia 

Z poważaniem, 

Magdalena Bartlewicz 

Referat Informacji i Współpracy Zagranicznej 

Kancelaria Rady Miasta i Dzielnic Krakowa 

D    WARTO WIEDZIEĆ: 

 

 

 

http://www.bip.krakow.pl/?bip_id=1&mmi=11955

